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La consellera Mas Guix defensa a Davos que la prioritat econòmica de la 
Generalitat és “més indústria, més verda i més digital”  
 

• La consellera d’Economia i Hisenda visita Davos en el marc del Fòrum Econòmic 
Mundial 
 

• Mas Guix es reuneix a la localitat suïssa amb dirigents polítics i empresarials per teixir 
complicitats i atreure inversions a Catalunya 
 

• La indústria dels semiconductors, la tecnologia quàntica i les teràpies avançades han 
estat alguns dels temes més tractats 
 

• La Generalitat de Catalunya hi ha organitzat una taula rodona sobre l’agenda verda i 
la substitució dels combustibles fòssils 

 

La consellera d’Economia i Hisenda, Natàlia Mas Guix, ha defensat avui a Davos que “la 
prioritat de la política econòmica de la Generalitat és: més indústria, més verda i més digital”. 
Així ho ha explicat en una taula rodona organitzada per la Generalitat de Catalunya a Davos 
per debatre la implantació de l’agenda verda i la substitució dels combustibles fòssils. 

La consellera ha visitat la localitat suïssa durant dos dies en el marc del Fòrum Econòmic 
Mundial que s’hi celebra anualment. Mas Guix ha aprofitat per reunir-s’hi amb dirigents polítics 
i empresarials per teixir complicitats i atreure inversions a Catalunya. La indústria dels 
semiconductors –incloent-hi la planta de preproducció de xips que es farà a Catalunya–,la 
tecnologia quàntica i les teràpies avançades han estat alguns dels temes que més s’han tractat 
a les converses. 

Entre d’altres, la consellera ha mantingut contactes amb el president de Flandes, Jan Jambon; 
el ministre d’Energia suís, Albert Rösti; amb el president de Cisco a Europa, Pròxim Orient i 
Àfrica, Oliver Tuszik; i amb Jörgen Sandström, cap del programa de Transformació Industrial 
del World Economic Forum. 

A més, la Generalitat ha organitzat una taula rodona a Davos sobre la descarbonització de 
l’economia. En ella hi han participat Pierre Fitzgibbon, ministre d’Economia, Innovació i 
Energia del Quebec; Andrea Bombardi, vicepresident executiu de Rina, una empresa 
especialitzada en la reducció de les emissions contaminants; i Joan Ramon Morante, director 
de l’Institut de Recerca en Energia de Catalunya (Irec), que ha exercit de moderador. 

L’oportunitat del BarMar 

En aquesta sessió, la consellera Mas Guix ha destacat que la creació del conducte BarMar, 
per transportar hidrogen entre Barcelona i Marsella, donarà a Catalunya una important posició 
estratègica per fer arribar energia neta des del nord d’Àfrica, la Península Ibèrica i altres punts 
del món cap al centre d’Europa. Una qüestió, aquesta, que ha guanyat especial rellevància 



  

2/2 

degut al context geopolític actual i la necessitat d’obtenir nous recursos energètics.  
“Catalunya serà un dels pols per proveir Europa d’energia neta”, ha dit. 

En les seves participacions, els ponents han coincidit en la necessitat d’impulsar l’electrificació 
“tant com sigui possible” en el màxim d’àrees possibles. “És més eficient”, ha subratllat Joan 
Ramon Morante. 

Davos, un pas més en la creixent presència internacional 

La visita de Mas Guix a Davos és un pas més en la presència creixent de la Generalitat de 
Catalunya en fòrums internacionals, una opció que el Govern considera estratègica. En els 
últims mesos, la Generalitat ha participat a la reunió COP sobre canvi climàtic, celebrada a 
Dubai; al Fòrum Mundial de refugiats d’Acnur, a Ginebra; o a les negociacions mantingudes a 
Nairobi per al tractat sobre contaminació per plàstics. 

La consellera ha aprofitat les reunions que hi ha mantingut per explicar les fortaleses de 
l’economia catalana i les oportunitats d’atracció d’inversions que ofereix el país i ha conclòs 
que el resultat d’aquestes trobades serà “molt fructífer”. 

 


